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Abstract (en)
[origin: US2017209769A1] The invention relates to an automatic heel unit for a ski binding, in particular a ski-touring binding, comprising a heel
retainer, for retaining a ski boot in a heel area of the ski boot, and a heel retainer support on which the heel retainer is mounted so as to be movable
along an adjustment path relative to the heel retainer support. The automatic heel unit has a holding configuration in which the heel retainer is
located in a holding setting and the heel retainer can interact with the heel area of the ski boot held in the ski binding in such a way that the heel
area of the ski boot is held in a lowered position. Furthermore, the automatic heel unit has a walking configuration in which the heel retainer is
located in a walking setting and the heel area of the ski boot held in the ski binding is freed from the heel retainer and can be lowered toward the
ski without being locked by the heel retainer in the lowered position. The heel retainer in its walking setting is located farther to the rear than in its
holding setting and is movable from its walking setting to its holding setting and back again along a first area of the adjustment path. Starting from
its walking setting, the heel retainer is movable along the first area of the adjustment path, beyond its holding setting, upward from the first area of
the adjustment path into a second area of the adjustment path separate from the first area of the adjustment path and adjoining the first area of the
adjustment path, and back again.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft einen Fersenautomat (1) für eine Skibindung, insbesondere eine Tourenskibindung, umfassend einen Fersenhalter (4) zum
Halten eines Skischuhs in einem Fersenbereich des Skischuhs und einen Fersenhalterträger (3), an welchem der Fersenhalter (4) entlang eines
Verstellwegs relativ zum Fersenhalterträger (3) bewegbar gelagert ist. Der Fersenautomat (1) weist eine Haltekonfiguration auf, in welcher sich
der Fersenhalter (4) in einer Haltestellung befindet und der Fersenhalter (4) mit dem Fersenbereich des in der Skibindung gehaltenen Skischuhs
derart zusammenwirken kann, dass der Fersenbereich des Skischuhs in einer abgesenkten Position gehalten ist. Der Fersenautomat (1) weist
weiter eine Gehkonfiguration auf, in welcher sich der Fersenhalter (4) in einer Gehstellung befindet und der Fersenbereich des in der Skibindung
gehaltenen Skischuhs vom Fersenhalter freigegeben ist und zum Ski hin abgesenkt werden kann, ohne dabei vom Fersenhalter in der abgesenkten
Position arretiert zu werden. Der Fersenhalter (4) befindet sich in seiner Gehstellung weiter hinten als in seiner Haltestellung und ist von seiner
Gehstellung in seine Haltestellung und zurück entlang einem ersten Bereich des Verstellwegs bewegbar. Dabei ist der Fersenhalter (4) ausgehend
von seiner Gehstellung entlang dem ersten Bereich des Verstellwegs über seine Haltestellung hinaus aus dem ersten Bereich des Verstellwegs
nach oben in einen vom ersten Bereich des Verstellwegs separaten, sich an den ersten Bereich des Verstellwegs anschliessenden zweiten Bereich
des Verstellwegs und zurück bewegbar.
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